
Hej! 
 
DPCCS har nyligen flyttat till nya lokaler. Vår representant har försökt få till ett möte med den 
nytillträdda commissioner (använder det engelska ordet för hennes titel), tyvärr utan att lyckas. Hon 
har åkt dit och väntat på en lucka för ett möte och detta för att DPCCS inte haft några telefoner 
installerade på sitt nya kontor, möjligen har de fått det klart nu. Vår representant har bokat ett nytt 
möte i oktober och hoppas att mötet blir av denna gång.  
 
Vi har inte fått ta del av den nya lagen ännu men för er del så gäller ju de gamla kraven på själva 
ansökan. Det som blir förändrat är att er ansökan får gå igenom den nya matchningsprocessen och 
kommer att granskas av den tillsatta nämnden.  
 
Några internationella adoptioner har förmedlats i det nya systemet med den nya nämnden.  
 




